
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 

förening den 6 september 2021 i Träffpunktens lokaler i Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Annika Ekström, Markus Pettersson, Gullbritt 

Thorsell, Hans Åkermark. 

Frånvarande: Tomas Erlandsson, Janne Olsson, Thomas Reinhag. 

1. Annika Ekström valdes att leda mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 257 303 kronor, varav faktura på 

195 000 snart ska betalas.  

Antalet medlemmar är idag 196 st. 

Hasse informerade att 11 st. abonnenter ännu inte betalat sina fakturor i rätt 

tid denna gång. Förslaget från förra mötet att skriva en särskild text på 
kommande faktura där vi förklarar att, förutom extra kostnader för 
abonnenten i påminnelseavgifter även föreningen drabbas av kostnader, har 

effektuerats men alltså inte fått önskvärd effekt.  

Vi beslutade nu därför att från och med den 1 januari 2022 debitera de 
abonnenter som inte betalat fakturorna i tid och fått en första påminnelse, 
med ytterligare 15 kronor (föreningens avgift till faktureringsföretaget) och att 

debitera de abonnenter som då ändå inte betalat och fått en andra 
påminnelse, med ytterligare 45 kronor (föreningens avgift). Text om dessa 

åtgärder skrivs som en information till alla abonnenter på nästa faktura. 
Dessutom kompletterar vi vår information på hemsidan med dessa uppgifter. 

Gullbritt ansvarig för textskrivning. 

4. Antalet besökare på hemsidan har sedan föregående styrelsemöte varit i 

genomsnitt knappt 800 st. per månad. 

5. Föreningens Årsmöte hölls lördagen den 19 juni 2021 kl. 14.00 på Restaurang 

Utsikten.  
 

6. Nästa styrelsemöte blir måndagen den 6 december 2021 kl. 17.00 i 
Träffpunktens lokaler.  
 

7. Mötets ordförande avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 

 

 

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Annika Ekström/Ordf.  


